Key to Section A  Unit One,  Book II 

Vocabulary 

III. 1. budgeted   2.acute   3. restless  4. surroundings  5. competent  6.assessing  7.elbowed  8. conducting

IV.

1. behind  2. for  3. to  4. out   5. of  6. to   7.in  8.into

Word building
V.1. commitment  2. attraction  3. appointment  4. impression  5. civilization   

6. composition  7.confusion  8.congratulatiion  9.consideration  10.explanation  

11. acquisition  12.depression

VI.

1. advisable   2.  desirable  3.  favorable  4. considerable   5. remarkable  6.preferable

7.drinkable  8.acceptable  

Structure 

VII. 

1.The student can hardly speak simple English, much less write English articles.

2.He cannot manage a small shop, much less a big company.

3.John couldn’t even pick up the box, much less carry it upstairs.

4.I’ve never seen the man, much less spoken to him.

5.Indeed, almost every scientist now finds it impossible to read all the works connected with his own subject, much less (to) read a lot outside of it.

VIII.

1. Having meals at home can cost as little as two or three dollars, whereas eating out at a restaurant  is always more expensive.

2. We thought she was rather proud, whereas in fact she was just very shy.

3. We have never done anything for them, whereas they have done everything for us.

4. Natalie prefers to stay for another week, whereas her husband prefers to leave immediately.

5. Some highly praise his, whereas others put him down severely.

Translation 

IX.

1. In the eyes of some people, Picasso’ paintings would seem rather foolish.

2. The increase in their profits is due partly to their new market strategy.

3. The man told his wife to keep the medicine on the top shelf so the it would be beyond the children’s  reach..

4. Happiness doesn’t always go with money.

5. That car has given me nothing but trouble ever since I bought it.

X. 

1. 这种态度造就了一个决心投身与研究,实验和探索的民族.

2. 他们会怀念那种喝着茶或咖啡招待客人的礼节性交往,而这种交往也许是他们自己国家的一种习俗.

3. 既然我们通常是以工作的方式而不是以社交的方式来评估和了解他人的,那我们就开门见山地谈生意了.

4. 就我们而言,电子交流的没有人情味跟我们手头上事情的重要性之间很少或完全没有关系.

5. 除非给予一定时间来处理,不然的话, 在他们眼里,手头的工作好象是无足轻重,不值得给予适当的重视的.

Essay Summary 

XI.

1.B  2.B  3.C  4.C  5.A  6.C  7.B  8.B  9.B  10.C  11.A  12.B  13.B  14.C  15.A  16.C   17.B   18.B  19.A  20.B  

